



Ms. Orchis Li is the General Manager of Gen Re's Hong Kong Branch. She joined Gen Re in 2015 and is responsible for the management of the Hong Kong branch and MNCs client relationships. Orchis also has the responsibilities of driving InsurTech strategy as well as analytics and development of Critical Illness products for Asia. She has more than 20 years of experience with the insurance industry and prior to joining Gen Re, Orchis had worked with a number of multinational insurance companies.

Orchis is a Governing Committee Member and a Councillor of the Life Insurance Council of the Hong Kong Federation of Insurers (HKFI). She was the Chairman of the HKFI for 2023-2024. Orchis has been appointed as a member of the Industry Advisory Committee with the Insurance Authority, the Complaints Panel under The Insurance Complaints Bureau, the Appeal Panel on Disciplinary Actions for the VHIS and the Resolution Compensation Tribunal under the Financial Institutions (Resolution) Ordinance. Orchis is also an active member of various committees with the Actuarial Society of Hong Kong.

Orchis is a Fellow of the Institute and Faculty of Actuaries and the Actuarial Society of Hong Kong.

李紫蘭女士於2015年加入通用再保，為香港分公司的總經理，負責管理香港分公司和跨國公司的客戶關係。李紫蘭女士還負責推動亞洲保險科技策略，以及亞洲危疾產品的分析和開發。她在保險業擁有超過20年的經驗，在加入通用再保之前曾於多家跨國保險公司工作。

李紫蘭女士現為香港保險業聯會管理委員會成員及壽險總會委員，曾擔任香港保險業聯會2023-2024年度之主席。她亦獲委任為保險業監管局業界諮詢委員會成員、保險投訴局投訴委員會委員、自願醫保計劃紀律處分上訴委員會委員以及《金融機構（處置機制）條例》下的處置補償審裁處成員。李紫蘭女士也是香港精算學會多個委員會的活躍成員。她同時是英國精算師協會和香港精算學會的院士。

